
PRoToKoŁ NR Llll
z sesji Rady Miejskiej

w Małomicach

dnia 9 listopada 2010 r.



PROTOKOL
Z LIIISESJI RADY MIEJSKIEJ

w MAŁoMICAcH
z dnia 9 listopada 2010 r,

LllI sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego
i rozpoczęła się o godzinie l4,'
Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło l5 radnych.

Lista obecności stfurowi załącznik do niniejszęgo protokołu.
w sesji uczestniczyli: Pani MałgoŹata sendecka Burmistrz Małomic, Parr Jacek Grzelak
Zastępca Burmistrza, Pań Barbara Kurowska Skarbnik Gminy' Pan wincenty ch.łostowski
sehetaŹ Gminy' Pan Zdzis|aw Pilarski D1.rektor Zespofu Szkół w Małomicach. Pani
Renata Rynkiewicz D1teIrtor Przedszkola Publiczrrego w Małomicach, Pan Artur Feliński
Kierownik Miejskiego ZŃJadn Gospodalki Komrrnalnej rł' Małomicach' Pan Eugeniusz
Barylak Radny Rady Powiatu, Pani Ewa Koszewska Kjerownik ośrodka Pomocy
Społecznej w Małomicach, Pani Urszula wityńska Dyrektor Małomickiego ośrodka
Kultury w Małomicach' Pani Tclesa córniak Dyrektor Biblioteki Publicznej w
Matomicach. Pan Aleksander Piaskowy Dyrcktor Szkoły Podstawowej w Chichach. Pan
Marek BrzeŹniak Aspirant - Kierownik Rewiru' Pan Jan Rzyski Przewodniczący
samorządu Mieszkancóu. w Małomicach, przewodniczący organóu' wykonawczych
jednostek ponrocniczych, radni.

Do Dkt LDo|ządku obru.l.

Otwarcie sesii,

Przewodnicząc, Rady Miejskiej radny Jan Cichanowicz dokonał otwarcia LIII
sesji Rady Miejskiej w Małomicach.
Powitał zaproszonych gości: Panią Małgorzatę sendecką Burmistrz Małomic, Pana Jacka
Grzelaka Zastępcę Burmistrza' Panią Barbarę Kurowską Skarbnika Gminy, Pana
Wincentego Chłostowskiego Sekretarza Gminy' Pana Zdzisława Pi|arskiego Dyrektora
Zespołu Szkół w Małomicach, Panią Renatę Ryntiewicz Dyrektora Przedszko|a
Publicznego w Małomicach. Pana Ańura Felińskiego Kierownika Miejskiego Zakładu
Gospodarki Komutulnej w Małomicach. Pana Eugeniusza Barylaka Radnego Rady
Polł1atu' Panią Ewę Koszewską Kierownika ośrodka Pomocy Społecznej w Małomicach.
Panią Urszulę Wityńską Dyrektora Małomickiego ośrodka Kultury w Małomicach. Panią
Teresę Gómiak Dyrektora Biblioteki Publicznej w Malomicach' Pala Aleksandra
Piaskoxyego Dyrektora SzkoĘ Podstau'owej w Chichach, Pana Marka Brzeźniaka
Aspiranta - Kierownika Rewiru, Pana Jana Rz1'skiego Przewodniczącego samolządu
Mieszkańców w Małomicach, przewodniczących organów wykonawczych jednostek
pomocnicfych, gospodarzy sesji Panie i Panów Radnych (lista zaproszonych gości stanowi
załączńk do protokołu)'



Przewodniczący Rad, Miejskiej oświadczył' że na stan 15 radnych w sesji
uczestniczy 15 radnych' zatem Radajest władna do podejmowarria prawomocnych uchwał
i postanowień'

Do pkt 2

P rze dstaw ie nie p o rządku o brad'

Pnewodniczqcy Rady Miejskiej radny Jan Cichanoeicz przedstawil proponowany
porządek obrad LIII sesji (w załączeniu do protokołu).

Pfzewodniczący Rady MĘskiej poprosił o zgłaszanie propozycji i uwag do
proponowanęgo porządku obrad.

Przeh'odniczqcy .Ra.ly Mi{słĘ wnioskował o wykreślenie pkL 8 InJo|macja z
prdc Rady Powiatu Zagańskiego, wprowadzenie zmiany numeracji proponowanego
porząo(u po nanleslonej zmlanle'

Pnewodniczący Rądy Miejskiej podda| pod głosowanie zgłoszony wniosek.

Głosowanie: za 15 radnych, przeciw.0 radnych, wstr4.rnało się 0 radnych

Przewodnicząc! Rady Miejskiej oświadczy|, że wniosek został pŹyjęty.

Pnewodniczqcy Rady MĘskiej poddał pod głosowanie proponowany porządek
obrad sesji z naniesionymi zmianami

Głosowanię: za _ 15 radnych, pŹeciw _ 0 ladnych. wstrzymało się _ 0 radnych

Pruewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że porządek z naniesionymi zmianami
został przyjęty (w załączeniu do protokołu).

Do pkt 3

Przviecie protokolu z L sesii z dnia ] 7 września 2010 roku' LI z dnia
30 września 2010 roku, LII z dnia 19 października 2010 roku

PĘewodnicząc, Rad! Miejskiej poinformował, że komisja sprawdzająca protokół
w składzie: radny Henryk Bałuczyński, radna A|ina Benedyk, radny Józef Karpński
zapoznała się z protokołem z L sesji Rady Miejskiej w Malomicach z dnia 17 września
2010 roku

Przewodniczący Rarb Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z L
sesji Rady Miejskiej z dnia 17 września 20l0 roku'

Glosowanie: za l5 radnych, przeciw 0 radnych. wstrzymalo się 0 radnych

Przewodniczący Ridy Miejskiej oświadczy|, że pfotokół z L sesji fostał przyjęt}'



Przewodhicząc! Rady Miejskiej poinformował, że komisja sprawdzająca plotokó}
w składzie: radny Henryk Bałuczyński' radna Alina Benedyk' radny Józef Karpiński
zapoznała się z protokołem z LI sesji Rady Miejskiej w Małomicach z dnia 30 września
2010 roku '

Pfzei,odnicząc! Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokofu z LI
sesji Rady Miejskiej w Malomicach z dnia 30 Wześnia 2010 roku'

Głosowanie: za _ 15 radnych. przeciw _ 0 radnych. wstrzymało się 0 radnych

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczy|, że plotokół z LI sesji został przyjęty.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, ie komisja sprawdzająca protokół
w składzie: radny Henryk Bałuczyński. radna Alina Benedyk' radny Józef Karpiński
zapozlała się z protokołem z LII sesji Rady Miejskiej w Małomicach z dnia
l9 pazdziernika 2010 roku

Przewodniczący Rady Miejskiej podda| pod głosowanie przyjęcie protokołu z LII
sesji Rady Miejskiej w Malomicach z dnia l9 paździemika 20l0 roku.

Głosowanie: za - 15 radnych' przeciw _ 0 radnych' wstrz}mało się - 0 radnych

Pfzewodniczący Rady Miejskiej oświad'czył, żę protokól z LIl sesji został przyjęty'

Do pkt I

Informacia Burmistrza z okresu miedzvsesvinego i sprawozdanie z
wvkonania uchwal

Pnewodniczący Rady Miejskiej udzie|i| gltosu Pani Burmistrz Małomic.

Burmislrza Pdni Malgorzglą Se decło pżedstawiła informację z okesu międzysesyjnego
za miesiąc pazdziemik, listopad 20l0r. w zakesie: przygotowania sesji Rady' wykonania
wnioskó\ł' i inteĘelacji radnych, Iealizacji budżetu gminy, gospodarowania mieniem
komunalnym, realizacji i przygotowania prac remontor,'vych i inwestycji, gospodarki
nięruchomościami, gospodarki komunaln€j, utrzymania dróg, spraw ob1.watelskich,
oświaty, upowszechniania kultury. utrzymania zieleni i melioracji' aktywizacji osób
bezrobotnych oraz sprawozdanie z wykonania uchwal (w fałączeniu do protokołu).

Przewodniczący Rady Miejskiej poptosił' o zgłaszanie p}tan. stwięrdzając, że nie
ma p}'tan przeszedł do kolejncgo punktu porządkr'r obrad'

Do pkt 5

Informacia Przewodniczaceso Radv Mieiskiei z okresu miedzvsesvinego,
Przewodniezqcvch Komisi i Rsdv Mieiskiei.



Przen'odniczący Ra.Iy Miejskiej przedstawił informację z okesu międzysesyjnego
wrzesień _ pazdziemik 20l0 roku. jn:

l . w okeśe międzysesyjnym Przewodniczący Rady przygotowywał i podpisyrvał do
przekazania podjęte uch\łały Rady Miejskiej i zgłoszone ptzez radnych wnioski
i interpęlacje na L' LI' LII sesji Rady Miejskiej'

2' W dniu 30.09.2010r. odbyła się LI sesja Rady Miejskiej zwolana w trybie pilnym na
wniosek Burmistrz Małomic' Dotyczyła zmian budżetu gminy na 2010 rok oraz
określenia szczegółowego konsultowania aktów prawa miejscowego, dotyczących
działalności statutowej organizacji pozarządowych i podmiotów prowadzących
działalność poż}tku publicznego.

3. W dniu 09.l0.20l0r. Przewodniczący Rady uczęstniczył w Święcie P|onów we wsi
Bobrzany oraz w uroczystości Dnia serdora w Małomicach.

4' W dniu 14.l0'20l0r' Przewodniczący Rady uczestniczyl w uloczystości z okazji Dnia
Edukacji Narodowej w Zespole Szkół w Małomicach'

5. W dniu l5'l0'20l0r. Przewodniczący Rady był obecny na wspólnym posiedzeniu
Komisji Rady Miejskiej-

6. W dniu ]5.09'2010r' Przewodniczący Rady i radni byli obecni na uroczystym otwarciu
ha]i spońowej przy Zespole Szkół w Małomicach'

7' W dniu 19.l0.20l0r. radni Rady Miejskiej brali udział w LII sesji Rady Miejskiej na
której podjęto uchwały w sprawie: uchwa|enia waruŃów i trybu frnansowania rozwoju
sponu i zmian budżetu gminy na 20l0r'

5' Przewodniczący Rady uczestniczył w plzygotowaniu LIII sesji Rady Miejskięj.

Przewodnicząca Komisji Rewizsłjnej rodna Alina Benedyk oświadcryła' że Komisja
Rewizyjna nie spotkała się. Natomiast radni spotykali się z wyborcami.

P.rzewodniczący Komisji Budż,elu, Gospodgrki i spru|a spolecznych radny Jax
Świełzański oświadczyl, że Komisja Budżefu, Gospodarki i Spraw Spolecznych nie
spotkała się'

p@

Interoelacie i zapvtania radnvch i sohvsów

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosi| o zgłaszanie interpelacji i zapyari.

Rądny Józef Karyińsłi zadał p}'tanie, co jest przyczyną wylączania światła w mieście.

Radny Jacek Polak zapy,tał, co zrobiono w sprawie zgłoszonego przez niego wniosku
dotyczącego zabezpieczenia i uporządkowania placu po ZCMB.



Rad,,d Alina Be,'dJ,t wnioskowała o naprawę dziury na parkingu przy cmentarzu
Komunalnym w Małomicach od strony Placu Tysi4clecia'

Rddny Krzysztof safu'a ponowił wniosek dotyczący naprawy rrawierzchni ul. Staszica i
Piastowskięj.

Radny Roman Marciniak wnioskował o wykonanie przycięcia suchych gałęzi p|zy
przystanku PKs we wsi Lubiechów.

Radny Eenryk Batucryński zapytał, co Zobiono w sprawie naprawy poboczy drogi
powiatowej we wsi Sliwnik w kieruku Szprotawy.

Do pkt.7

Podiecie uchwał w sorawie:

okreśknia wvsokości stawek nodatku od nieruchomości i zwolnień od tego
podatku dla Gminv Małomice,

Pąewodnic7ąql Rady Miejskiej omówił projekt uchwały w sprawie określenia
wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku dla Gminy
Małomice' Poprosił o fgłaszanie uwag i propozycji.

Radny Michał Pnysr?ż''J' wnioskował o wplowadzenie zmiany wysokości stawek w $ l'
ppkt d) zaję,ych na ptowad7enie dzidlalności gospodarczej w zakrcsie udzielania
świddczeń zdfowot,,ych od 1 m2 pov,ie|zchni użytkowej d2r' zl do wysokości jak w
ppkt c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrofu
kwalifikowanym materiałem siewnym od 1 m 2 powierzchni uż}tkowej 8,30 zł,
Radny wycofał zgłoszony wniosek.

Pąewodnicząc! Rady Miejskiej wńoskował, aby pozostawić stawkę na poziomie
jaki wypracowano w projekcie uchwaĘ.

Płzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod' głosowanie zgłoszony wniosek'

Głosowanie: za_ 14 radnych, przeciw- 0 radnych, wshzymało się l radny

Przewodniczqcy Rady Miejskiej poddał pod głosowa:rie projekt uchwĄ w
przedstawionej teści pod głosowanie.

Głosowarrie: za _ 13 radnych' przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się _ 2 radnych

Przewodniczqcy Ra.ly Miekkiej oświadczył. Źe uchwała została podjęta (w
załączeniu do plotokołu).

anian budż'etu eminv na 20l0rok

Prze|łod,,icząc, Rady MĘskĘ poprosił p. Skarbnik o przedstwienie projelrtu
uchwały'



Pani Skarbnik przestawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy 20l0r.
informując, że zmiany dotycz4:

1. Zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 55.464zl, łączńe dla rozdziałów;756)6,
80108' 85395' 9000l. zgodnie z załącznikiem l niniejszej uchwały-

2' Zwiększenie wydatków budżetu o kwotę 55'4642ł' zgodnie z załącznikiem nr 2 do
niniejszej uchwaĘ.
Zmiany dotyczą zwiększenia wydatków na:
- przebudowę wodociągu.
- prace dodatkowe przy rca|izaęji budowy systemu przydomowych oczyszczalnj
ścieków'
. dotacje dla przędszkoli niepublicznych na terenie innej gminy do, któIej
uczęszczajądzięęi z telenu gminy Małomice'
- realizację projektu ,,Indywidualizacja plocesu nauczania i wychowania ucmiów klas
I-III szkół podstawowych'''
- oczyszczanie miasta i wsi (przygotowanie do akcji zima).
Zmniejszenie wydatków;
- z t}tufu wypłaty dodatków mieszkaniowych'
- z Rtufu wydatków bieżących Urzędu Miejskiego' dot' Wynagodzeń i pochodnych
wynagrodzeń(środki zaplanowane na w}.płatę niezrealizowanych odpraw
emer'ltalnych).

Przewodniczący Ratly MĘskiej stwierdzając' że nie ma uv'ag i pyali poddał
projekt uchwały w treści przedstawionej pod głosowanie.

Głosowanie: za 14 radnych' przeciw_0 radnych, wstrzymało się_ l radny

Przewodnicząc! Rady Miejskiej oświadczył' że uchwała została podjęta (w
zalączeniu do protokołu).

Przewodtliczący Rafu Miejskiej oglosil przerwę po przerwie wzrrowił obrady
przechodząc do kolejnego punkfu porządku obrad'

Do pkl I

Interoelacie i zgpytania mieszkańców (nie bv,ło).

Do pkt 9

Wnioski.

Radny Roman Małciniak wnioskował o dokonanię przeglądu drzew rosnących przy
drodze powiatowej od kŹyżówki Pruszków w kieruŃu wsi Lubiechów omz przy
drogach gminnych (przycięcie suchych gałęzi)'



Do pkt 10

Odpowiedzi na i nteroelacie.

P|zeiJodniczący Rady Miejskiej poptosi| p. BumistŹ o udzielenie odpowiedzi na
zgłoszone interpe|acje.

Pąni Burmisttzą udzielając odpowiedzi na wniosek radnego Józefa Karpińskiego w
sprawie przyczyny wystąlienia wyłączenia światła w mieście wyjaśniła' że przycfyną było
uszkodzenie kabli oświetlenia znajdujących się w ziemi na ul' Jana Pawła II- awaria
zostala usunięta. w sprawie interpelacji radnego Jacka Polaka dotyczącej zabezpieczenia i
uporządkowania placu po ZCMB poinfomowała, żę zadauie zostało przyjęte do realizacji
' skompletowano słupki do ogrodzenia, sprzątnięto telen' zakupiono siatkę na ogrodzenie.
Realizacja zadania nastą)i od poniedzialku. W sprawie wniosku zgłoszonego pIzez radną
Alinę Benedyk dotyczącego naprawy dziury na parkingu przy cmentarzu Komunalnym w
Małomicach zadanie zostanie wykonane jutro' W sprawie wniosku zgłoszonego przez
Radn€go Hemyka Bałuczyńskiego dotyczącego naprawy poboczy drogi powiatowej we
wsi sliwnik w kieruŃu Szprotawy poinformowała. że zostało wystosowane pismo do
Starostwa w Zaganiu.

zastępca Burmistzd udzielając odpowiedzi na wniosek zg)oszoly przez ndlego
Krzysfofa szkutę dotyczącego naprawy nawierzchni ul. Staszica i Piastowskiej'
poinformował, że awarie zosianąusunięte przez przedsiębiorcę wykonującego kanalizację -
doprowadzone do stanu pierwotnego.

Do pkt 11

Pnex,odniczqcy Rdd, Miekkiej radny Jan Cicluttowicz poprosił o zgłaszanie
informacj i.

P|zewod,,iczący Rotty MiejskĘ poinformował ,że kadencja Rady 2006-2010 trwa
do dnia l'l listopada 2010 roku. Poprosił radnych do wzięcia udziafu w uloczystościach
obchodu Swięta Niepodległości'

Radny Kr4nxo! Pawelec rv imieniu Komendanta Powiatowej Palistwowej straŹy Pozamej
w Zagalil złołł podziękowanie Pzewodniczącemu Rady Miejskiej w Małomicach p.
Janowi Cichanowiczowi, wszystkim radnym i Burmistrz Małomic p. Małgorzacie
Sndeckiej w związku z mijającą kadencją Rady Miejskiej za wkład w podnoszeniu
bezpieczeństwą ochrony przeciwpożalowej i ratownictwa na terenie gminy i powiafu.
Grafulacje i podziękow.ania za wspólną troskę na Źęcz lozrJvoju samolządności lokalnej
oraz ksztahowania przynalezności do naszej małej ojczyzny (list w załączeniu do
protokołu).

Przewodniczący Rady MĘskiej ogłosił przerwę po pŹerwie wznowił obrady
przechodząc do kolejnego punktu polządku obrad.

brmacie i oświadc,



Do pkt 12

PodsumoVanie kadenciL

Przewodnicząc! Rą.Iy Miejskiej przedstawił informację z p|acy w V kadencji
Rady Miejskiej w Małomicach 2006.20l0 (w załączeniu do protokołu)'

Pdhi Buf,,tbtfz powiedziała. że ,. w dniu 12 listopada 2010 dobiegnie końca V
kadencja samorządu gminy Małomice' jęst to więc doskonały czas do podsumowania i
oceny dokonań w1adz samorządowych naszej gminy' Dzięki wspólnemu wysiłkowi w
kadencji 200ó-2010 udało nam się podjąć i zrealizować wiele zadan, których efektem jęst
poprawa warunków życia mieszkńców oraz przygotowania gminy na wyzwania jakie
niesie przyszłość. Szczególńe dumni moż!ęmy być zę zręaIrzowanych pzedsięwfięć, które
zakończyły proces wyposazania gminy w podstawową infrastrukturę komuna|rrą Jesteśmy
jedną z nielicznych gmin' która potraliła pogodzić wymagania w zakresie ocbrony
środowiska z racjonalną polityką spoleczną Podziękowała w imieniu własnym i
mieszkańców $niny Małomice za wkład wniesiony w działalność Rady Miejskiej' za czas
poświęcony sprawom publiczn1m i złożyła najserdecznięjsze iyczenia powodzenia w życiu
osobistym oraz działalności publicznej..

Pnewodnicząc! Rady MiejskĘ , p. Bu nbĘ wręczyli pamiąrkowe upominki
radnym - album ,,Oblicze Naszej Ziemi".

Pdni Burmistrz podziękowała Przewodniczącemu Rady Miejskiej i przewodniczącym
organów wykonawczych za wspóĘracę i pomoc w realizacji zadań realizowanych podczas
V kadencji.

Przei'odt|iczący Rady Miejskiej podziękował za 4 letnią współpracę p'
Burmistrz, p. Zastępcy Burmistz, p. Skarbnik Gminy Sekretarzowi, przewodniczącemu
Samorządu Mieszkanców w Małomicach, przewodniczącym orgalów jędnostek
pomocniczych, radnym.
Sottys wsi sli\łTlik ztożyl podziękowania w imieniu własnym i sohysów, Kierownik
Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnęj w Małomicach podziękował za współpracę i
pomoc.

Do okt 13

Zukończenie

Przewodniczqcy Rady Miejskiej oświadczył, że porządek obrad został wyczerpany i
zamknął sesję Rady.

Sesja zakończyła się o godzinie 1610
Na tym protokół zakończono i podpisano'
Protokół zawiera 9 ponumerowanych stron'

Krystyna Andrzejewska

PRzrWoDNlcfĄqY /ZRADY 
?Z

Jan Cichano'triet



Podpisv Kot risii:

Radny HeĄk Bałuczyński
Radna Alina Benedyk
Podny Józef Karpióski

Uwagi Komisji:
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LISTA OBECNOSCI

na

Radnych Rady Miejskiej w Małomicach

sesji nr LllI w dniu 09 listopada 2010 roku.

b. . NAZWISKO I IMIE PODPIS
t. Bałuczyński Henryk ,)J;

Benedyk Alina , ,1'r)1 . ,

Cichanowicz Jan
4. Karpiński Józef

5. Kołton Krtysztof . ir '. I
ó. Hanasiuk Anna i , , i ,

Małycha stefania ,  i t

8. Marciniak Roman 
- '

9. Pawelec Krzysztof ( )

10. Polak Jacek {{,2,/,
11. Przysięźny Michał LI , , l

t
12, Sakuta KEysztof
13. świerzański Jan w
r4. Reguła Barbara
15. Reguła Rafał ,t ,, ,,: ...



LISTA oBEcNoŚcI SoŁTYSÓw

na sesji nr L|II Rady Miejskiej w Małomicach

w dniu 09 listoPada 2010 roku'

SoŁTYSI



LISTA OBECNOSCI

Zaproszonych gości na LIII sesję Rady Miejskiej w Małornicach

w dniu 09 listopada 2010 roku.

" NAZWISKO IIMID STAIIOWISKO PoDĘI,6
l Sendecka Małsorzata Bunnistrz Małomic ..,,1 \ L \
) Kurowska Barbara Skarbnik tltlyti,) f t

3. Chłostowski winccnty Sekretarz , (
t).

4. Grzelak Jacek Z-ca BurnisLrza ' J

3. Pilarski Zdzistaw Dyrektor Z.Sz. Xv7
6. Rynkiewicz Renata 

--
Dyrektor PP w M-ch i 'x

1 Feliński Artul Kierownik MZGK

8. Barylak Eugeniusz Radny Rady Powiatu

9. Koszęwska Ewa Kielownik OPS

10. wityńska UIszula Dyrektor MOK

11. Górniak Teresa Dyrektor BP

12. Piaskowy Aleksander Dyr'. PSzP Chichy

13. BrzeŹniak Marek Aspirant Kier.Rew. ,.,_/i,
14. Janas Marek Radny Rady Pow.

ł5. Brzęziński Tadeusz Prezes Koła Zw.Kom . .1 ,  
- .  

-  t ,

1ó '

r7,
18.

19.

f0.

21.


